
سرمربی تیم ملــی فوتبال کشورمــان در مصاحبه با نشریه 
»ناسیونال« کرواسی در خصوص مهمــان نوازی ایران، علاقه 
مردم به فوتبال، عملکرد تیم ملی و تصویر واقعی از کشورمان 

صحبت کرد. 
 ایران 

اسکوچیچ گفت: ایران یک کشور فوق العاده است و مردمانی 
به شدت مهمان نواز دارد. مردم عاشق فوتبال هستند و استعداد 
در این کشور در فوتبال موج می زند. به نظرم کارکــردن با 
بازیکنان جوان باعث می شود که اتفاقات بزرگ در ایران رخ 
دهد. در آسیا، ما بزرگ ترین از این نمی توانیم بشویم زیرا بهترین 
تیم آسیا هستیم. شما این را می توانید از آمار، نتایج، فکت ها و 
حقیقت های موجود متوجه شوید. ایران به صورت متوالی راهی 

جام جهانی شده که گواه این موضوع است. 
 آسیا 

سرمربی تیم ملی فوتبال کشورمان اظهارداشت: منطقی است 
که فوتبال اروپا بیشتر دیده شود ولی فوتبال در آسیا روزبه روز در 
حال پیشرفت است. پس از سرمربیگری در تیم ریکا و اینتربلاک.

اسلوونی، من برای اولین بار به آسیا آمدم و به کویت رفتم. در 
باشگاه العربی کار کردم و سپس راهی عربستان سعودی شدم 
و یک باشگاه بزرگ تر به نام النصر را در دست گرفتم. این تیم 
بزرگ ترین باشگاه در عربستان بود. پس از کار در باشگاه های 

ایرانی به سرمربی تیم ملی فوتبال این کشور انتخاب شدم. 
 تیم ملی 

اسکوچیچ ادامه داد: تیم ملی ایران به شدت اهمیت 
بالایی دارد، نه فقط در آسیا بلکه در کل جهان. 
زیرا این تیم در رنکینگ بیست ویکم جهان جای 
گرفته است. برای فهمیدن این موضوع، بدانید 
که صربستان در رده بیست وپنجم دنیا جای دارد 

و روسیه در جایگاه سی وپنجم است. دیگر نیازی 
نیست که جایگاه تیم های ملی دیگر را بگویم. 
به نظرم مردم بازی های آسیا را نگاه نمی کنند 
چون این مسابقات دستکم گرفته می شود. 
ممکن است چنین مسابقاتی با این سطح در 
کشور کرواسی نیز برگزار شود. وی افزود: در 
کشور ما )کرواسی(، این موضوع دستکم 
گرفته شده است. در کل مربیان بزرگی 
در آسیا کار می کنند. ما دستکم گرفته 
شده ایم ولی ثابت کرده ایم، با توجه به 
وسعت کم کشورمان به شدت در فوتبال 
موفق هستیم. ایران نیز کشور مهمی است 
و تیم ملی مهمی نیز دارد. ایــران همیشه 
برای حضور در بزرگ تریـــن مسابقات 

فوتبال تلاش می کند ولی بردن تیم های ملی بزرگ تر از ایران 
کار ساده ای نیست. با این حال با توجه به اهمیت فوتبال در 
ایران، این موضوع قابل انتظار است. برای فهمیدن این موضوع 
به مشکلات برخی تیم های بزرگ در اروپا نگاه کنید. »اسکو« 
بیان داشت: من حدود 10 سال است که در ایران مربیگری 
می کنم، مستمر نبود ولی نتایج خوبی گرفتم. فکر می کنم 
تاثیر خوبی در بیشتر باشگاه های این کشور گذاشته ام و 
به همین دلیل مردم متوجه شده اند که می توانند هدایت 
تیم ملی ایران را به من واگذار کنند. وقتی خودتان را در 
یک کشور پیدا می کنید، در آن زمان می توانید خودتان 
را در بازار به نمایش  بگذارید. به ایران آمدن سخت بود 
ولی زمانی که به اینجا آمدم و دیدم مردم 
مرا باکیفیت خوبی دیده اند و شروع 
کردند به تعریف کردن از من، آن وقت 
توانستم در بازار خودم را معرفی کنم. 

 مربیگری در اروپا؟ 
اسکو در خصـــوص اینکه آیا 
موفقیت در تیم ملـــی ایران به 
مربیگری در اروپا ختــم خواهد 
شد، اظهارکرد: به این موضوع 
هم فکر نکــرده ام. تیم ملی ایران 
به قدری سطح بالایی دارد که برای 
من و انگیزه هایم کافی است. 
افتخــار می کنم که سرمربـــی 

تیم ملی ایران هستم. 

دراگان اسکوچیچ : 

افتخار می کنم سرمربی تیم ملی ایران هستم
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دیدگــــــاه
شرایط ایده آل آبی ها 

دست  دادن مربیان با هم در ابتدا و پایان مسابقه عرف است. 
این اتفاق در ایران و جهان مرسوم شده اما پیش می آید که 
به خاطر حساسیت و فشار زیاد مسابقات، برخی مواقع یکی 
از مربیان فراموش می کند تا به سمت مربی تیم رقیب برود. 
مجیدی هم احتمالا فشار زیادی را به خاطر حساسیت شرایط 
تیمش متحمل می شده و فراموش کرده که در پایان مسابقه 
سمت منصوریان برود. این احتمال وجود دارد که او به خاطر 
حساسیت مسابقه و فضای به وجود آمده در هنگام خروج از 
زمین و ورود به رختکن تیمش از کنار منصوریان رد شده، 
اما او را ندیده است. من معتقدم اگر این 2 مربی در فضایی 
دیگر یا در مسابقه بعدی با یکدیگر روبه رو شوند، همچون 
گذشته با یکدیگر برخورد خواهند کرد و خللی در ارتباط 
دوستانه این دو هم تیمی قدیمی پیش نمی آید. در مورد 
دربی ۹۸ نتیجه این مسابقه کاری به شرایط جدول ندارد. در 
بازی دربی تیمی به پیروزی می رسد که از نظر روانی آماده تر 
باشد. شرایط روحی- روانی استقلال نسبت به حریف بهتر 
است چون در صدرجدول قرار دارد اما این موضوع نمی تواند 
در مسابقه متضمن برتری آبی پوشان باشد. نباید فراموش 
کنیم که در بازی های اخیر آمار خط دفاعی استقلال بهتر 
بوده اما خط حمله پرسپولیس یک گل زده بیشتر دارد. دربی 
بازی لحظه هاست و تیمی که کمال استفاده را از لحظات ببرد 
می تواند به پیروزی دست یابد. سنگینی کفه ترازو به سمت 
آبی پوشان است و این تیم استرس کمتری از حریف سنتی اش 
دارد. البته که شاگردان فرهاد مجیدی نباید فضا و موقعیت به 
بازیکنان فرصت طلب پرسپولیس بدهند. اگر استقلال بتواند 
این مسابقه را ببرد می تواند فاصله را به ۹ امتیاز افزایش دهد 
اما اگر دچار اشتباه شود و نتیجه را واگذار کند، آن وقت فاصله 
دو تیم به ۳ امتیاز می رسد و شرایط برای کسب قهرمانی 
خطرناک خواهد شد. فراموش نکنیم که ضامن پیروزی تیم 
استقلال آمارهای فعلی نیست بلکه نمایشی است که در روز 
مسابقه ارائه می کند. استقلال شرایط ایده آل تری دارد ولی 
این موضوع قطعا عامل برتری این تیم نخواهد شد. در مورد 
رافائل.سیلوا باید بگویم این مدافع برزیلی در همان بازی اول 
خودش را نشان داد. او حرفه ای عمل کرد و در ادامه فصل 
می تواند کمک بیشتری کند. او توانایی بازی با هر 2 پا را دارد 
و فکر نمی کنم بازیکنی از تیم پرسپولیس بتواند به راحتی از 
او عبور کند. اینکه عنوان می کنند سیلوا را می توان به سادگی 
دریبل شد حرفی ناپخته از سوی افراد غیرکارشناس است. در 
کنار او، عارف غلامی هم خیلی خوب بازی می کند و در چند 
بازی اخیر به شرایط گذشته بازگشته است، با این حال نباید 
تیم خوب پرسپولیس را دست کم گرفت. آبی پوشان می توانند 
در هر مسابقه بهتر کار کنند. اشاره کردن به اینکه تیم به یک 

بازیکن متکی است، ظلم در حق دیگر نفرات خواهد بود. 

فارس: رضا اسدی هافبک پرسپولیس در مورد 2 گل که 
باعث برد این تیم پیش از دربی شد؛ گفت: روند بازی به گونه ای 
بود که باید می بردیم. خوب بازی کردیم و تیم برتر زمین بودیم. 
موقعیت های زیادی داشتیم و می توانستیم با گل های بیشتری 
برنده شویم. این امتیاز مهم بود چون باید همچنان در کورس 
باشیم و تا روز آخر ما شانس قهرمانی هستیم. تیم خوبی داریم 
با کادرفنی خوب که می تواند این فصل را هم با قهرمانی تمام 
کند. اسدی در خصوص دربی و رویارویی با استقلال افزود: 
دیدار مهمی است، مهم ترین بازی فصل نه به خاطر رودررویی 
با رقیب بلکه به خاطر شرایط جدول که می تواند همه چیز این 
فصل را رقم بزند. به هر حال پرسپولیس مثل همه بازی ها برد 
در این بازی را می خواهد و کسب ۳ امتیاز آن سرنوشت فصل 

را مشخص خواهد کرد. 

فوتبــالداخلــی

محسنگروسی
کارشناس فوتبال 

آندره آ.استراماچونی، سرمربی اسبق استقلال و کنونی 
الغرافه که یکی از رقبای فولاد در مرحله گروهی لیگ قهرمانان 
آسیا به شمار می آید در برنامه »۹0دقیقه« شبکه )الکاس( 
قطر حضور پیدا کرد و درباره مسائل مختلفی صحبت کرد. 
استرا گفت: باید بگویم باعث افتخارم است که در باشگاه 
الغرافه مربیگری می کنم. من در گذشته هم باشگاه هایی را 
مربیگری کردم که پرطرفداردار بودند مثل اینتر در سری آ و 
استقلال در ایران و خوشحالم دوباره هدایت یک تیم پرهوادار 
را به دست گرفتم. سرمربی ایتالیایی درباره خاطراتش از 
ایران و حضورش در استقلال اظهارکرد: من وقتی در لیگ 

ایران هدایت استقلال را برعهده داشتم تیم ملی فوتبال قطر 
قهرمان جام ملت های آسیا 201۹ بود. از آن به بعد من از قطر 
اطلاعات خوبی کسب کردیم. به نظرم قطر با آن قهرمانی خود 
را در کنار قدرت های بزرگ فوتبال آسیا مثل ایران مطرح 
کرد. خیلی خوشحالم که بعداز مربیگری در ایران به قطر 
آمدم. استرا درباره حضورشان در لیگ قهرمانان آسیا 2022 
که با تیم های فولادخوزستان، شباب الاهلی دبی و آهال 
ترکمنستان همگروه است، بیان داشت: ما در گروه سختی 
قرار داریم و تمام رقبای ما خوب هستند. ما طبق برنامه ریزی 
انجام شده با تمام قوا در این رقابت ها حضور پیدا می کنیم و 

به دنبال کسب بهترین نتایج هستیم و با تمام احترام به دیگر 
رقبا به دنبال برد در تمام بازی ها هستیم. سرمربی اسبق 
استقلال درباره اینکه چرا شیخ.دیاباته را بعداز مربیگری اش 
در استقلال به الغرافه هم آورد، گفت: شیخ بازیکن باکیفیتی 
است. او وقتی در استقلال بود در لیگ قهرمانان آسیا و در لیگ 
ایران عملکردی عالی داشت. او مسلمان است و با فضای این 
منطقه آشناست. عملکرد او به همراه الغرافه هم در این فصل 
خوب بوده و درباره آینده اش فقط من تصمیم گیرنده نیستم 
و باید با مدیریت صحبت کنیم. استراماچونی درباره اینکه در 
تابستان تغییراتی در لیست لژیونرهایشان خواهند داشت، 
افزود: بدون شک در تابستان تغییراتی صورت می گیرد. ما 
سعید عزت اللهی ایرانی را به خدمت گرفتیم و در تابستان 

باید درباره آینده اش تصمیم گیری شود. 

خط  و نشان »استرا« برای فولاد در لیگ قهرمانان

آرمان ملی: حاشیه های انتقادات »علیرضا 
دبیر« در مجمع کمیته ملی المپیک هنوز 
ادامه دارد. وی روزگذشته با شفاف سازی در 
خصوص صحبت هایی در مورد »رسول خادم«، 

خواسته خود از وزیرورزش را بیان کرد. 
 ماجرای خادم 

روز هفدهم اسفند مجمــع کمیته ملی 
المپیک در حالی برگزار شــد که انتقادات 
علیرضا دبیر از هیات اجرایی و البته وضعیت 
بودجه فدراسیون کشتی به حاشیه کشیده 
شد. دبیر گفت: من از همــه فدراسیون ها 
دفاع می کنم امکان ندارد بگویم چرا به فلان 
فدراسیون فلان قدر می دهید. من مثل آقای 
افتخاری نیستم . من باید از کشتی دفاع کنم. 
در سال ۹۶ بودجه کمیته ۳۵ میلیارد بوده به 
کشتی ۵ میلیارد دادید. چرا از بودجه ۵00 
میلیاردی الان ۸ میلیارد می دهید؟ وقتی 
اعضای غیر المپیکی اینجا نشسته اند در هیات 
اجرایی اوضاع همین می شود. دبیر افزود: من 
که نمی توانم بگویم در شورا چه کمک هایی به 
کشتی کردم. دبیر خطاب به باقرزاده رئیس 
فدراسیون شمشیربازی بیان داشت: سال ۹۶ 
بودجه کشتی ۵ میلیارد بود که من نایب رئیس 
بودم. شما اول سال کردید 2 میلیارد، من حال 
خادم را گرفتم یا شما؟ ذهن من مثل کامپیوتر 
است و همه چیز را ضبط می کند. باقرزاده ادامه 
داد: خود شما گفتید به کشتی نباید بدهید. 
یک روز در هیات اجرایی که آقای هاشمی 
رئیس کمیته بود و آقای دبیر نایب رئیس بود، 
من و علیپور هم عضو هیات اجرایی بودیم یک 
روز نشد که دعوای ایشان را با خادم نداشته 
باشیم. هر روز جر و بحث بود. من یک سوال 

دارم کسی جواب من را نداده است. 
 شفاف سازی؟

علیرضا دبیر رئـــیس فدراسیون کشتی 
روزگذشته اما در خصوص بودجه فدراسیون در 
زمان رسول خادم نیز صحبت کرد. وی درباره 
اینکه بعداز مجمع کمیته حاشیه های زیادی 
ایجاد شد و دغدغه شما چیست، اظهارکرد: 
وقتی کل اعضای مجمع رای دادند من هم مثل 
بقیه احترام می گذارم. من روی بودجه بحث 
داشتم و هم اینکه برخی رئیس نبودند. یکی از 
اعضای مجمع دروغ گفت. دوره قبل ما دیماه 

۹۶ هیات اجرایی را تحویل دادیم و بودجه 
کشتی ۵ میلیارد بوده، آن عضو هیات اجرایی 
خودش نمی داند چه اتفاقی افتاده است. از 
خدا نمی ترسند دروغ می گویند؟ از سال ۹۷ 
بودجه کشتی را از ۵ به 2 میلیارد کاهش دادند 
و گفتند آن موقع می خواستند حال رئیس 
فدراسیون را بگیرند. اسناد موجود است و 
می توانید ببینید. اسم نمی آورم و نمی دانم این 

چه حرفی است. 
 عملکرد صالحی امیری  

رئیس فدراسیون کشتی با تقدیر از عملکرد 
رئیس کمیته ملی المپیک، عنوان کرد: آقای 
صالحی امیری مدیر قدرتمندی بوده و خوب کار 
کرده است. در مدیریت به او نمره قبولی می دهم 
اما من حرف هایم را می زنم. مجمع به دوستان 
تا مهرماه رای داده و برای بازی های آسیایی 
تیم دوم و سوم را می فرستیم. همین الان تیم 
را برای قهرمانی آسیا آماده می کنیم و برایمان 
خیلی مهم نیست چون به عنوان تدارکاتی به 
آن نگاه می کنیم. اکثرا تیم جوان هستند و 
نفرات برتر جام تختی و قهرمانی کشور به این 
مسابقات می روند. نفری ۴۳ میلیون تومان 
پول بلیت ما برای این مسابقات است آن هم 
با تیم ۶0 نفره. وی افزود: یک ورزشکار من 
۴ هزار کالری می سوزاند و من چقدر باید به او 

برسانم. الان تیم های مختلف ما در اردو هستند 
و حساب و کتاب کنید. علاوه بر این ساخت وساز 
هم داریم. برای کشتی گیران جهانی و المپیک 
مهم است، من خودم در بوسان نمی خواستم 
کشتی بگیرم اما مرا در معذورات گذاشتند. 
الان یزدانی چند مدال بازی های آسیایی دارد؟ 
چه کسی یادش است؟ اگر برای کمیته و وزارت 
بازی های آسیایی مهم است، قرار است 10 روز 
2 مسابقه شرکت کنیم، باید به ما کمک کنند 
آن هم الان، نه یکماه مانده به بازی های آسیایی. 
دبیر با اشاره به صحبت هایی که با بنا داشته، 
خاطرنشان کرد: با بنا صحبت داشتم و من 
حرف های او را قبول دارم؛ من الان می توانم به 
بچه ها غذای خوب بدهم. تیم اصلی را به جهانی 
می فرستیم مگر اینکه دوستان کنار ما باشند. 
بعد از عید هم اسامی تیم دوم را به کمیته 
می دهیم و بازهم باید کمک کنند. کمکی که 
به ما می کنند اندازه تیم سوم و چهارم ماست. 
رئیس فدراسیون کشتی افزود: به سجادی 
گفتم ما رفیق هستیم مرا بردار، دست شما را 
هم می بوسم، اما تا زمانی که باشم از حق کشتی 
دفاع می کنم و اگر حرفی می زنم حق است. اگر 
پول بدهند آینده جوانان عوض می شود. شما 
ببینید خراسان رضوی در قهرمانی کشور اول 
شد اما باید مراقب مازندران هم باشم چون 

بچه زرنگ من است اما از افتخارات خراسان 
هم خوشحالم. حرف من اجرای عدالت است. 
پول بدهند پرچم ایران در المپیک و جهان 
هم بالاست. زمانی که امیر خادم در مجلس 
بود بودجه ورزش بالا رفت و امسال کمیسیون 
تلفیق هم خیلی به ما کمک کرد. از نمایندگان 
مجلس تشکر می کنم. وی درباره انتقادات به 
چرخه انتخابی، تصریح کرد: از وقتی من آمدم 
حق چه کسی خورده شده است؟ کشتی آزاد 
و فرنگی باهم متفاوت هستند به همین دلیل 
انتخابی هایشان فرق دارد. مهم این است که 
عدالت برقرار باشد و مربی خودش می داند 
چگونه چرخه را تعریف کند. مهم این است 
که حق کسی خورده نشود. من از هر دو مربی 

تشکر می کنم. 
 انتخابات 

رئیس فدراسیون کشتی در پاسخ به سوالی 
مبنی بر اینکه آیا با را ی گیری تعویق انتخابات 
درست است، یادآور شد: واقعیت این است 
کمیته و وزارت دو ضلع قدرت کشور هستند 
و حس آنها این بود انتخابات عقب می افتد. 
یارکشی ها مشخص بود و هر دو طرف که 
صحبت می کردند مشخص بود انتخابات عقب 
می افتد. من گفتم مشخص کنیم انتخابات اگر 
اردیبهشت است یک جور تصمیم بگیریم اگر 

مهرماه است جور دیگری تصمیم بگیریم. 
 اولویت ها 

 وی درباره اولویت های کشتی، خاطرنشان 
کرد: المپیک پاریس، جهانی 202۳ که سهمیه 
هم در آن توزیع می شود و بعد مسابقات جهانی 
صربستان اولویت ماست. از من توقع نداشته 
باشید المپیک پاریس را با بازی های آسیایی 
یکی بدانم. همه باید برای این اولویت ها حرکت 
کنیم. رئیس فدراسیون کشتی در پاسخ به این 
سوال که یکی از گزینه های ریاست کمیته ملی 
المپیک است، عنوان کرد: من  همین امروز به 
سجادی، وزیرورزش و جوانان گفتم اگر مرا از 
ریاست فدراسیون کشتی بردارد، دست ا و را 
می بوسم. من در کشتی هستم و همینجا هم 
که هستم به وزارت ورزش وجوانان و کمیته 
ملی المپیک کمک می کنم، بخش زیادی از 
کارهای آنها هم کشتی است و من هم به آنها 

کمک می کنم. 

استقلال با صدرنشینی و ۶ امتیاز اختلاف به 
مصاف پرسپولیس در دربی می رود. حنیــف 
عمران زاده پیشکسوت استقلال در ایــن 

خصوص صحبت کرد. 
 در خصوص انتقادهایی که از تیـــم 
مجیدی بابت زیبا بازی نکردن گرفتــه 

می شود چه نظری دارید؟
 آنهایی که این مسائل را عنوان می کننــد 
دنبال اهدافی هستند هواداری که باید راضی 
باشد از این تیم رضایت دارد. تیمی که 22 
هفته باخت نداشته و همه رکوردها را زده 

است قطعا شایسته عنوان قهرمانی است.
 پیش بینی شما از دربی چیست؟

 در شرایط دربی 2 تیم به دنبال برد هستند و 
در حال حاضر فکر می کنم استقلال شرایطش 
در حال حاضر بهتر است. هر دو تیم بازیکنان 
خوبی دارند. سیدجلال حسینی و وریا غفوری 
کاپیتان های دو تیم بازیکنان کلیدی هستند 
به خصوص وریا که دربی باز است و سابقه 

گلزنی در این دیدار را دارد. 
 یزدانی و مرادوند به خدمت سربازی 

اعزام شدند !
2۵ جوان را سوزاندند و آ نها را به خدمت 
فرستادند. می شد با تدابیری این 2 بازیکن 
را کمی دیرتر به خدمت فرستاد. ملوان، تیم 
خوبی است و امیدوارم فصل آینده به لیگ برتر 
بیاید. من در این تیم فوتبال بازی کرده ام 
وامیدوارم این دو عزیزسال آینده در لیگ برتر 

به میدان بروند.
 برخی ها معتقدند برنده دربی قهرمان 

لیگ برتر خواهد شد!
اصلا چنین چیزی نیست چون هنوز هفت 
تا بازی تا پایان فصل باقی مانده البته اگر 
استقلال همین روند را ادامه دهد می تواند به 

این عنوان دست پیدا کنند.

گفـــتوگـــو

 می توانیم در آسیا  
مدال طلا بگیریم 

تسنیم: مهرو کمرانی سرمربی تیم ملی 
تکواندو بانوان در پاسخ به این پرسش که 
»با توجه به دستاوردهای سالیان اخیر و 
ارتباط خوب بازیکنان با شما، انتظار تداوم 
همکاری با تیم ملی را ندارید؟«، تصریح کرد: 
بازیکنان سرباز هستند و باید وظیفه خود را 
انجام بدهند، اما اینکه این تغییر تاثیرگذار 
خواهد بود یا نه را باید کارشناسان نظر بدهند. 
تنها می توانم بگویم بعد از این همه سال 
تیمی را ساختم که می تواند در مسابقات 
جهانی سکونشین باشد و بازیکنانی داریم که 
می توانند اتفاقات خوب را رقم بزنند. سرمربی 
تیم ملی تکواندو بانوان در مورد شانس کسب 
نخستین مدال طلای تاریخ بازی های آسیایی 
در بخش بانوان تاکیدکرد: فکر می کنم با 
وجود بازیکنانی که باتجربه شدند و شرایط 
خوبی دارند، می توانیم در بازی های آسیایی 
مدال های خوب و حتی مدال طلا بگیریم. 
بازیکنان ما بهترین های آسیا را شکست دادند 
و توانایی خود را ثابت کردند. می دانم که این 
اتفاق می افتد. با توجه به قوانین داوری جدید 
باید خیلی زود اردوها را شروع کنیم تا بچه ها 

خودشان را بهِ روز کنند. 

خارجازمستطیلسبز

حنیف عمران زاده: 
 برنده دربی 

 الزاما قهرمان 
نمی شود! 

خـــبر
یک شرکت سعودی  برای خرید 

چلسی دست به کار شد 
یک رسانه مدعی شد که یک شرکت در 
عربستان سعودی برای خرید تیم آبی پوش 
لندن از رومن.آبراموویچ اقدام کرده است. 
سایت گل جزئیات پیشنهاد جدیدی که 
رومن.آبراموویچ مالک باشگاه چلسی برای 
فروش این باشگاه دریافت کرده است پرده 
برداشت. مالک روس باشگاه چلسی به 
توجه به ارتباطش با پوتین و جنگ روسیه 
با اوکراین، مجبور به فروش قهرمان فصل 
گذشته لیگ قهرمانان شده است و تا الان 
هم دو سه پیشنهاد داشته که هیچکدام شان 
به ۳ میلیارد پوندی که او روی باشگاه قیمت 
گذاشته نزدیک نبوده اند. اکنون سایت گل 
مدعی شده است که یک شرکت سعودی 
به ریاست فردی به نام محمد.الخریجی برای 
خرید چلسی دست به کار شده است است و 
نه تنها قصد تملک این باشگاه را دارد بلکه 
برنامه هایی برای توسعه ورزشگاه خانگی 
این تیم استمفوردبریج و تمدید قرارداد 
تعدادی از بازیکنان این تیم از جمله آنتونیو 
رودیگر و سزار آسپیلیکوئتا را هم در دستور 
کار قرار داده است. مشتری جدید چلسی نه 
تنها دغدغه حفظ ترکیب فعلی تیم برای 
ادامه دادن به رقابت برای کسب مهم ترین 
افتخارات داخلی و خارجی را دارد بلکه 
می خواهد سرمایه گذاری قابل توجهی برای 
توسعه آکادمی باشگاه و تقویت تیم بانوان آن 
نیز انجام دهد. الخریجی و فرزندان او همگی 
طرفدار چلسی هستند و به همین دلیل هم 
آنها نسبت به خرید این باشگاه تمایل دارند. 
او رئیس یک شرکت رسانه ای است که در 
حوزه کاری خود جزو قویترین شرکت های 
خاورمیانه محسوب می شود. درآمد این 
شرکت حدود یک میلیارد دلار در سال است.  

شفاف سازی در خصوص بودجه فدراسیون »خادم« 

دبیر:وزیرمرابرکنارکند،دستشرامیبوسم

   دیدار
کریس .رونالدو بعداز سپری کردن چند هفته دشوار 
مقابل تاتنهام یک تنه سه امتیاز حساس دیدار با اسپرز را 
به حساب تیمش واریز کرد. بعداز بازی تام.بریدی، اسطوره 

فوتبال آمریکایی با  کریس دیدار کرد. 

  اختلافدما
شاگردان جواد نکونام در هفته بیست ودوم موفق به 
شکست تراکتور شدند، اما اختلاف دمایی بین 2 شهر 
جنوبی و شمالی ایران، مشکل بزرگی بود که فولاد در 

آخرین بازی خارج از خانه سال با آن مواجه بود.

        کمک
باشگاه یوونتوس اتوبوس های خود را برای آوردن 80 
پناهجو از مرز مجارستان به ایتالیا فرستاده است. این 
باشگاه اعلام کرد که اتوبوس هایی را برای تحویل اقلامی 

مانند غذا، دارو و ... به مرز مجارستان ارسال کرده است.

ت
شــ

سنو
عک

تیم فوتبال لیورپول در هفته بیست ونهم لیگ برتر انگلیس 
موفق شد میزبان خود برایتون را با گل های لوئیس.دیاس 
و محمد.صلاح با نتیجه 2 بر صفر شکست دهد و فاصله 
سه امتیازی اش با منچسترسیتی صدرنشین را حفظ کند. 
صلاح با گلی که در این بازی زد حالا در فصل جاری لیگ برتر 
20 گله است و این برای چهارمین بار در پنج سال حضورش 
در آنفیلد است که این کار را انجام می دهد. یورگن کلوپ 
سرمربی لیورپول پس از پیروزی تیمش برابر برایتون گفت: 
بازی سختی بود. حریف تیمی سرسخت بود. ما چند دقیقه 
زمان نیاز داشتیم تا به بازی برگردیم. از لحظه ای که بر بازی 
سوار شدیم، آن را به شیوه ای خوب مدیریت کردیم. من فکر 
نمی کنم که شما بتوانید مدام جلوی حملات تیمی مثل 
برایتون را بگیرید، چون آنها تیمی باکیفیت هستند. با این 
وجود ما تلاش مان را انجام دادیم و یک گل بسیار زیبا هم 
به ثمر رساندیم. می توانستیم گل های بیشتری هم بزنیم، 

چون در شرایط مختلف، موقعیت های 
گلزنی داشتیم. این سرمربی آلمانی 

افزود: نیمه دوم با یک موقعیت 
گلزنی خوب برای برایتون آغاز 
شد، اما بعداز آن ما دوباره بر 

بازی سوار شدیم و گل دوم را هم 
زدیم. حریف در دو دقیقه پایانی 

دوباره خطرساز شد، اما آلیسون بکر 
دروازه بان کلاس جهانی ما آن 
را مهار کرد. با اینکه او در همه 
بازی ها مجبور نمی شود اینطور 
واکنش نشان دهد، اما بازهم 
نشان داد که هر وقت لازم 

باشد می تواند اینگونه از دروازه 
تیم دفاع کند. به نظرم لیورپول 
شایسته کسب هر سه امتیاز بازی 
بود و درواقع این تمام چیزی 
است که برای من اهمیت دارد. 
من از بابت عملکرد تیمم در این 

بازی بسیار راضی ام. 

بیــنالمــلل


